
Referat 
styremøte  
 

Møtedato: Mandag 18.09.23 kl. 19:00-22:00 i konferanserommet i 2. etasje, Misjonshuset (MH)  
 
Til stede: Erik Gamborg, Liv Jorunn Skutlaberg, Brit Kari Urdal, Eivind Jåtun, Brit Lise Furset 
(1.varamedlem) og Frank Vorhaug (pastor) 
Forfall: Ingar Hjelset 
 
Referent: Frank 
Åpning og noe å bite i: Brit Lise 
 

Sak nr. Saker 

 Åpning og bønn 
Rom 8,24-26. Det kalles håp fordi vi ikke kan oppleve det her på jorden. 
Ånden selv går i forbønn for oss med sukk uten ord/det er en inderlig bønn som ikke kan 
uttrykkes i ord. (NO-11/Hverdagsbibelen) 
 

95/23 Godkjenning av innkalling med saksliste 
Godkjent med 3 eventuelt-saker. 
 

96/23 Godkjenning av referat fra møtet 14.08.23 
Godkjent uten merknader. 
 

97/23 Hvordan integrere i fellesskapet i menigheten? Jfr. 91/23 
- 9 påmeldte til kurset Fra fremmed til familie. 
- Vi er såpass mange at det er utfordrende å få oversikt over folk. Smågruppene blir bare 

viktigere og viktigere for integrering og ivaretakelse av enkeltmenneskene. 
- Forslag: Tilbud om fadder-familie/-et par single sammen – for nye og «gamle». 
- Forbedere – invitere til forbønn/forbedere gjennom nyhetsbrev 
Dette er en sak som skal gjentas ofte. 
 

98/23 Instruks for styret  
Instruksen ble drøftet og vedtatt. Instruksen kunngjøres i nyhetsbrev. 
 

99/23 Utleie – utsatt 
 

100/23 Framtidsrettet struktur jfr. 90/23 
Momenter fra samtalen: 
- Være obs på at aldersgruppen 40-60 er liten hos oss, en aldersgruppe som ofte er de 

som kan engasjere seg mest. 
- Som styre må vi våge å lede og prioritere. Hva er viktigst og hva må vi velge bort for å 

makte det viktigste? 
- La oss gå igjennom det vi driver med og ønsker å drive med. Hvor er vi lys for 

hverandre, hvor er vi lys for byen og hvor er vi lys i verden? Ivaretar vi bredden i 
målet vårt eller har vi slagside? 

 
101/23 Orienteringer og luftinger fra pastoren 

• Innkjøpt ny skriver til kontor i 1. etasje. Takk til Norrøna Eiendom for denne 
investeringen i huset. 

• Vi har 5 ansatte, men kun 3 kontorplasser. Ansatte-teamet har etterspurt utvidelse 
med 1 kontorplass. 
Innkjøp av 1 skrivebord og 2 skillevegger godkjennes av styret. I neste møte 
konkluderes det om dette skal gå som overforbruk eller at midler reallokeres i 
budsjettet. 



• Hva opplever du har vært i fokus i forkynnelsen i MH og hva trenger vi fokus på?  
o Styret setter pris på at det tales over søndagens tekst som brukes i mange 

smågrupper og at tekstene anvendes inn i vår tid og med utfordring til 
forsamlingen. 

o Kan gjerne av og til bruke GT-tekst (lesetekster) som prekentekst.  
o Forslag: En måned hvor et tema er i fokus (taleserie)? 
o En kan gjerne tydeliggjøre sammenheng fra søndag til søndag (kirkeårets 

rytme) 
• Case til refleksjon 
 

102/23 Bibelhelg med Espen Ottosen 
Overnattingssted for Espen 9.-12.11.23. 
Aktuelle navn ble foreslått. Frank spør. 
 

103/23 Evalueringer siden sist 
• Glad for at vi hadde kapasitet til å holde gudstjenester hver søndag. Disse ble godt 

besøkt. 
• Høsten så langt: Bør ikke ha DYPERE og Evensong samme dag ved tanke på 

belastningen for møtevertene.  
Kombinasjonen vil gjenta seg 3/12, men for neste semester bør vi prøve å unngå dette. 
Et premiss da Evensong ble etablert, var at komiteen for Evensong ville ivareta alle 
funksjoner, slik at nyetableringen ikke førte til tilleggsoppgaver for de faste 
aktørene/turnusene i gudstjenester og møter i MH. 

• Påminnelse om å rydde etter arrangement, så det er klart til de neste som kommer. 
• Awana mangler noen ledere, særlig på TREK. En mulig løsning undersøkes. 
 

104/23 Ønske om å starte kor i MH 
Skriftlig henvendelse fra initiativtaker. Saken behandles i neste møte etter innhenting av 
mer informasjon. 
 

105/23 Eventuelt 
1. Søknad om kollekt til kjøp av bygg på Slettheia for nyplanting i Misjonskirken.  

Vi heier på initiativet og vil be for dette. Det vil være feil overfor egne forpliktelser i 
Misjonssambandet å gå inn økonomisk. 

2. Teams er vanskelig tilgjengelig for noen av styrets medlemmer.  
Vil går tilbake til saksdokumenter som vedlegg i epost, men nå med koding. 

3. Private initiativ som ønsker pengestøtte – prinsippavklaring. 
Styret vedtok at det må søkes til styret og gjøres vedtak av styret om slike skal gis rom 
i eller i forlengelsen av våre samlinger i MH. 

 
  

 
Møteplan høsten 2023: 
2.10, 7.11, 11.12 kl. 19.00-22.00. 

 

 

  

 


